
سخنگوی کمیته فنی فدراسیون فوتبال گفت: همه از این 
وضعیت ناراحت هستیم و امیدواریم فدراسیون فوتبال سروسامان 

بگیرد، زیرا نابسامانی همیشه هرج و مرج ایجاد می کند. 
 انتخاب سرمربی تیم ملی جوانان

ابراهیم قاسمپور درمورد اینکه آیا کمیته فنی در جلسات 
خود برای انتخاب سرمربی تیم ملی جوانان به جمع بندی رسیده 
یا همچنان مشغول بررسی گزینه هاست، پاسخ داد: در آخرین 
جلسه ای که کمیته فنی در هفته گذشته برگزار کرد قرار بود 
انتخاب سرمربی تیم جوانان در جلسه چهارشنبه این هفته انجام 
شود اما متاسفانه به دلایلی این جلسه لغو شد. طبق تماسی که با 
دبیر کمیته فنی داشتم اعلام کردند در یک تا دو روز آینده زمان 
جلسه جدید را اعلام می کنند. البته من اعتقاد دارم کارها خیلی با 
تاخیر انجام می شود. وی درباره اینکه با این روند زمان برای تیم 
جوانان از دست می رود، گفت: من هم اعتقاد دارم باید این اتفاق 
سریع تر بیفتد. نه فقط درمورد تیم ملی جوانان بلکه باید درمورد هر 
کاری تصمیم گیری شود و زمان را از دست ندهیم. متاسفانه به دلیل 
مشغله های زیادی که در فدراسیون و درمورد تیم های ملی وجود 
دارد، دوستان درگیر این موضوع هستند اما »جباری« در تماس 
تلفنی با من گفت که جلسه یک تا دو روز آینده اعلام می شود که 

تاکنون خبر نداده است. 
 رضایت کمیته 

سخنگوی کمیته فنی فدراسیون فوتبال درمورد اینکه به جز 
بحث انتخاب سرمربی تیم جوانان در جلسه قبلی این کمیته 

درخصوص چه محورهایی صحبت شده که قرار بود در جلسه آتی 
نسبت به آنها تصمیم گیری شود، افزود: هماهنگی این مسائل 
را »جباری« در دستور کار قرار می دهد و البته به جز بحث 
انتخاب سرمربی تیم جوانان، درخصوص موضوع دیگری 
صحبت نشده است. فعلا بحث تیم جوانان در دستور کار 

است. قاسمپور درمورد میزان رضایت کمیته فنی از 
شرایط تیم نوجوانان با هدایت حسین عبدی، 
توضیح داد: از عبدی شناخت دارم و می دانم 
فرد منضبطی است که با جدیت کارش را 

دنبال می کند. 
 شرایط تیم های پایه 

وی درخصوص شرایط تیم های پایه از 
لحاظ امکانات، در اختیارداشتن بازیکنان 

مستعد و بازی های دوستانه اظهارکرد: قبل 
از شروع کار حسین عبدی در تیم نوجوانان، 

198 بازیکن استعدادیابی شده بودند. البته تعدادی از این بازیکنان 
را برای اردوی فعلی در اختیارش گذاشتند و او مختار است از این 
بازیکنان به جمع بندی برسد و نفرات مدنظرش را انتخاب کند. قرار 
شد عبدی برنامه ها و نیازهایش را اعلام کند و در حدامکان، امکانات 
در اختیارش گذاشته شود. سخنگوی کمیته فنی فدراسیون 
فوتبال افزود: هر مربی تفکر خاص خودش را دارد و بازی های 
تدارکاتی داخلی و خارجی می خواهد. بحث تامین امکانات از 
حوزه اختیارات کمیته فنی خارج است و مسئولان رده بالای 
فدراسیون تصمیم گیرنده هستند. با توجه به وضعیت فعلی 
فدراسیون فوتبال امیدوارم میرشاد ماجدی و هیات رئیسه 
زودتر در این خصوص تصمیم گیری کنند و مسئولی که 
تصمیم گیرنده اصلی است انتخاب شود تا کار به روال 

عادی خودش بازگردد. 
 وضعیت فدراسیون 

قاسمپور درباره نگرانی اش از شرایط 
فعلی فدراسیون فوتبال در گفت وگو با 
»رادیوتهران«، توضیح داد: همه از این 
امیدواریم  و  هستیم  ناراحت  وضعیت 
بگیرد.  سروسامان  فوتبال  فدراسیون 
نابسامانی همیشه هرج ومرج ایجاد می کند 
و افرادی که باید کارشان را به خوبی انجام 
بدهند نمی توانند برنامه های شان را اجرا 

کنند. 

ابراهیم قاسمپور: 

همه از وضعیت فدراسیون فوتبال ناراحت هستیم
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دیدگــــــاه
دلخوشی به لژیونر ها؛ آفت تیم ملی است

رقبای تدارکاتی تیم ملی فوتبال ایران در مسیر آماده سازی 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر نامشخص است. وقتی صحبت از 
عالی ترین و بالاترین سطح رقابت های هر ورزشی می شود نوع 
آمادگی برای چنین مسابقاتی باید در نوع خود بهترین باشد. 
تیم هایی که مسافر قطر هستند موظف به رعایت تک تک 
جزئیات برای ساماندهی و سازندگی خود هستند تا بتوانند 
ضریب موفقیت شان را افزایش دهند. پیش از مراسم قرعه کشی 
رقبای تیم ملی نامشخص بودند و تشخیص حریفانی که نوع 
بازی آنها مشابه تیم های همگروه باشد، میسر نبود. پس از 
قرعه کشی رقبا شناسایی شدند و بر مبنای دیدارهایی که با 
آنها برگزار خواهیم کرد، بازی های تدارکاتی چیده می شود در 
شرایطی که بیش از یکماه از برگزاری قرعه کشی می گذرد، اما 
هنوز دیداری را قطعی نکردیم. هرچه زمان می گذرد اتفاقاتی 
را شاهد هستیم که نوید روزهای درخشانی را در جام جهانی 
نمی دهد. تیم ملی کشورمان از بازیکنان خوبی چون مهدی 
طارمی، سردار آزمون و علیرضا جهانبخش بهره می برد، اما 
این نفرات و دیگر مهره های تیم »اسکوچیچ« نیاز به بازی های 
تدارکاتی دارند تا سطح هماهنگی آنها و درک متقابل از یکدیگر 
به طرز قابل توجهی رشد پیدا کند. وقتی هدف یوزهای ایرانی 
صعود به مرحله حذفی جام جهانی ترسیم شده باید متناسب با 
چنین هدفی گام برداشت ولی شرایطی که در حال حاضر تجربه 
می کنیم بیانگر مساله دیگری است. اگر قرار بر حذف همانند 
دوره های گذشته است که موضوع فرق می کند. اصلا نمی توان 
در جام جهانی بر حسب بخت، اقبال و حادثه به کسب نتیجه 
امیدوار بود. شاید اتفاقی غیرقابل پیش بینی رخ دهد اما چنین 
موضوعی کافی نیست چون تیم ها با برنامه و براساس کیفیتی 
فردی و تیمی اهداف خود را تعریف کرده اند و راه های رسیدن به 
آنها را در تمرینات پشت سر گذاشته اند. ساده اندیشی بزرگ ترین 
اشتباهاتی است که گریبان تیم ملی را در ادوار مختلف گرفته 
و اگر این بار هم بخواهیم چنین ذهنیتی داشته باشیم اصلا 
شانسی نخواهیم داشت. لحظات خاص و خلاقیت های فردی 
را نمی توان انکار کرد ولی این موارد به تنهایی تیمی را در 
جام جهانی موفق نکرده است. اعلام شده بازی با نیوزیلند تا 
حدود زیادی قطعی است و شاید با کانادا بازی کنیم. صرف نظر 
از قوی یا ضعیف بودن نیوزیلند، شکل بازی این تیم شباهتی 
به تیم های همگروه ایران در جام جهانی ندارد. اگر بحث 
شبیه سازی مطرح است نوع بازی کانادا مشابه آمریکاست ولی 
این مسابقه قطعی نیست و با انجام یکی دو بازی نمی توان مهیای 
رقابت با حریفانی قدرتمند در جام جهانی شد. فرمولی که برای 
تیم ملی در نظر گرفته شده اصلا کمکی به صعود نمی کند، چون 
حریفان ما قدرت بسیار بیشتری نسبت به رقبای مسیر انتخابی 
به جام جهانی دارند. تیم ملی ایران هر چند در کارهای تهاجمی 
تیم خطرناکی است، ولی در برنامه های تدافعی آسیب پذیر است. 
باید تمامی اتفاقات را در حد توان پیش بینی کرد و آنالیز دقیقی 
از رقبا داشت. وقتی به صعود از گروه می اندیشیم باید برای 
تحقق آن گام های لازم برداشته شود اما به هیچ عنوان چنین 
موضوعی حس نمی شود. نباید خوش باور باشیم که به دلیل 
درخشش مهدی طارمی در پورتو، سردار آزمون در لورکوزن 
یا علیرضا جهانبخش در فاینورد از گروه B صعود می کنیم. اگر 
این بازیکنان در تیم های خود دیده می شوند به دلیل همکاری 
دیگر مهره های تیم است. آنها به اندازه یک بازیکن نقش خود را 
در زمین پیاده می کنند و چون از ابزار هجومی سرمربی هستند 
نقش این بازیکنان پررنگ تر از دیگر هم تیمی ها دیده می شود. 
بدبینی و سختگیری راه نجات تیم »اسکو« است. نباید به چند 
لژیونر دلخوش کرد و از فرمول خیالبافی دوری کنیم. این 
موضوع آفت آماده سازی تیم ملی خواهد شد. ساختار دفاعی 
آسیب پذیری داریم و در مصاف با تیم سرعتی انگلیس، با 
استراتژی آمریکا که لژیونرهای باکیفیتی دارد و یکی از سه تیم 
ولز، اوکراین و اسکاتلند با مشکلات عدیده ای مواجه می شویم. 

تسنیم: طبق حکم فیفا باشگاه پرسپولیس تا تاریخ 1۲ 
اردیبهشت ماه زمان داشت تا بدهی 86 هزار دلاری استوکس 
را به حساب او واریز کند، اما سرخپوشان نتوانستند این پول را 
فراهم کنند، موضوعی که باعث شد وکیل استوکس در نامه ای 
به فیفا عدم دریافت مطالبات موکلش را اعلام کند و حالا احتمالا 
پنجره پرسپولیس به زودی به طور رسمی بسته خواهد شد. 
درباره این پرونده رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
در تاریخ ۲9 فروردین در جمع خبرنگاران اعلام کرده بود 
پرونده استوکس در دادگاه CAS تایید شده است، اما به رغم این 
اظهارنظر، ظاهرا سرخپوشان اصلا پرونده استوکس را در دادگاه 

عالی ورزش پیگیری نکرده اند. 

فوتــــبالداخلی

عباسچمنیان
کارشناس فوتبال 

 

امیررضا واعظ آشتیانی درمورد رسمیت 
فدراسیون  هیات رئیسه  جلسه   نیافتن 
فوتبال به دلیل غیبت مهرداد سراجی و 
البته گلایه های احمدرضا براتی در حاشیه 
این نشست اظهارداشت: حرف من با کل 
اعضای هیات رئیسه است. طبق برداشت 
من، معنی منافع ملی به برخی از دوستان 
در  دیده ایم  است.  نشده  تفهیم  خوب 
برخی مواقع هماهنگی با برخی اعضای 
هیات رئیسه صورت نمی گیرد ولی با وجود 

این ناهماهنگی ها دلیلی ندارد منافع ملی 
را فراموش کنیم. وی افزود: حدود ۲۰ روز تا 
برگزاری مجمع فدراسیون فوتبال زمان باقی 
مانده و آقایان به خاطر منافع کشور و فوتبال 
در بعد داخلی و بین المللی، باید در این مدت 
همدیگر را تحمل کنند. با فرض بر اینکه حق 
به جانب برخی اعضای هیات رئیسه باشد، 
زمان فعلی جای گلایه کردن نیست. اگر بنا 
باشد خرده گیری کنیم، طرف مقابل هم 
می تواند این کار را انجام داده و گلایه هایی 

اسبق سازمان  قائم مقام  را مطرح کند. 
تربیت بدنی عنوان کرد: پیشنهاد من این 
است اگر اساسنامه و قانون به مجمع اجازه 
می دهد، اعضای مجمع فدراسیون تحولی 
هم بین اعضای هیات رئیسه ایجاد کنند. این 
هیات رئیسه و رئیس قبلی فدراسیون فوتبال 
هیچ انسی باهم نداشتند. آشتیانی ادامه داد: 
در ابتدا بابت وضعیت فعلی فدراسیون باید به 
مجمع گلایه کنیم. مجمعی که برخی اعضای 
آن باندباز، دروغ  ساز، قبیله گرا هستند که 

منافع ملی برای آنها مهم نیست و فقط منافع 
مادی و فردی را در نظر می گیرند. وی درمورد 
اینکه آیا نباید تمام اعضای هیات رئیسه را در 
جریان امور قرار داد تا چنین تنش هایی ایجاد 
نشود، خاطرنشان کرد: تا زمان برگزاری 
اعضای  نمی افتد.  ویژه ای  اتفاق  مجمع 
هیات رئیسه همدیگر را تحمل کنند. امکان 
ندارد انتقاد یکطرفه باشد اما آنها دست کم 
در مقابل افکارعمومی به این شکل وانمود 
کنند که وحدت رویه و انسجام دارند و تا روز 
مجمع در ظاهر انسجام خود را حفظ کنند. 
در شرایط موجود خوراک رسانه ای دادن و 
متشنج کردن فضا، هیچ کمکی به فوتبال 

ما نمی کند. 

امیررضا واعظ آشتیانی: 
اعضای هیات رئیسه تا مجمع همدیگر را تحمل کنند 

آرمان ملی: هفته بیست وششم لیگ برتر در حالی روزگذشته 
برگزار شد که تیم استقلال موفق به پیروزی مقابل شهرخودرو 
شد تا با توجه به توقف پرسپولیس مقابل ذوب آهن اختلاف را به 

عدد 6 برساند و  به قهرمانی نزدیکتر شود.
  برد سپاهان

سپاهان در شرایطی به مصاف پیکان می رفت که با غیبت چند 
مهره اصلی اش مثل گولسیانی و کریمی، تغییراتی در ترکیب این 
تیم دیده می شد. از سویی غیبت مهدی زاده و پورقاز باعث شده 
بود نورافکن به پست دفاع وسط منتقل شود و فرشاد احمدزاده 
دفاع چپ سپاهان در این بازی شود. بازی در حالی آغاز شد که 
مطابق انتظار سپاهان مالکیت توپ را در اختیار داشت، اما در 
سوی دیگر پیکان با لایه های دفاعی فضاها را از  سپاهان گرفته 
بود تا این تیم به سختی موقعیت گل ایجاد کند؛ در اکثر حملات 
سپاهان قبل از اینکه توپ به محوطه جریمه پیکان برسد توسط 
مدافعان این تیم دور می شد یا به شکلی بازی خراب می شد تا 
نیمه اول کم موقعیتی از سوی هر دو تیم رقم بخورد. در نیمه دوم 
مانند نیمه نخست مالکیت با سپاهان بود و پیکان با یک بازی 
دفاعی سعی در بسته نگه داشتن دروازه خود داشت. با این وجود 
با نزدیک شدن به دقایق پایانی بازی و ادامه حملات سپاهان، 
بالاخره شاگردان نویدکیا مزد برتری خود را گرفتند و با ضربه 
حسینی به گل رسیدند. سپاهان در ۲۰ دقیقه ای که از حریف 
پیش بود کمی عقب تر بازی کرد تا نتیجه را حفظ کند و در 

نهایت با کسب سه امتیاز در این دیدار ۴9 امتیازی شود.
 توقف پرسپولیس

تیم فوتبال ذوب آهن در هفته بیست وششم لیگ برتر 
در ورزشگاه فولادشهر از ساعت 18و3۰ دقیقه رودرروی 
پرسپولیس قرار گرفته بود که این دیدار با تساوی یک بر یک 

خاتمه یافت. شاگردان تارتار در همان ابتدا مهمان را غافل گیر 
کرده و در دومین دقیقه به گل رسیدند. در ادامه پرسپولیسی ها 
برای جبران گل خورده جلو کشیدند. با این وجود ذوبی ها هم 
دست از حمله برنداشتند و نیم نگاهی به گل بعدی داشتند. 
اواسط نیمه اول ذوب آهن کاملا بر توپ و میدان مسلط شد و 
پرسپولیس را مجبور به دفاع کرد. در ادامه نیز توپ دیگری از 
خط دروازه ها نگذشت تا بازی با همین نتیجه در نیمه اول خاتمه 
یافت. نیمه دوم را پرسپولیسی ها بهتر آغاز و حلقه محاصره را 
روی دروازه ذوب آهن تنگ کردند. حملات سرخ پوشان خیلی 
زود جواب داد و تمیروف با ثبت نخستین گل خود، بازی را به 
تساوی کشاند. بعداز گل عطش شاگردان گل محمدی کاهش 
نیافت به حملات خود ادامه دادند. در اواخر مسابقه روند بازی 
رو به کندی رفت تا در نهایت دو تیم به تساوی یک بر یک 

رضایت دهند.
 حاشیه پرسپولیس

دیدار ذوب آهن و پرسپولیس به میزبانی اصفهانی ها و در 
ورزشگاه فولادشهر در شرایطی با نتیجه مساوی یک - یک 
خاتمه یافت که اعضای تیم مهمان در پایان بازی، به شدت به 
داور مسابقه اعتراض داشتند. بازیکنان پرسپولیس معتقد بودند 
در وقت های تلف شده نیز، زمان بازی تلف شده و از همین رو 
اعتراض شان به زودتر اعلام شدن پایان بازی بود. آن هم در 
شرایطی که پرسپولیس برای ماندن در کورس قهرمانی، نیاز 
مبرم به پیروزی در دیدار با ذوب آهن داشت. با این حال، نکته قابل 
توجه حضور یحیی گل محمدی در زمین مسابقه برای اعتراض 
به پیام حیدری بود. این حرکت گل محمدی، اقدامی خطرناک از 
سوی او بود، چرا که سرمربی سرخپوشان به دلیل رفتاری مشابه از 
سوی کمیته انضباطی محروم شده و پیش از پایان محرومیتش، 

مجدد به داور مسابقه معترض شد. سرمربی پرسپولیس به دلیل 
اعتراض شدید به داور مسابقه در دربی، از سوی کمیته انضباطی 
به ۴ جلسه محرومیت قطعی و ۲ جلسه تعلیقی محکوم شد. او 
در شرایطی برای اعتراض به داور مسابقه به زمین مسابقه آمد 
که به دلیل محرومیت نمی توانست در زمین مسابقه حاضر شود 
و بازی تیمش را هم از روی سکوها دنبال می کرد. از سوی دیگر 
مطهری مربی تیم پرسپولیس درباره اعتراض رامین رضاییان به 
تعویض و برخورد کریم باقری با این بازیکن، گفت: »در آن لحظه 
رامین می خواست به تیم کمک کند و فکر می کرد روی ضربه 
ایستگاهی می تواند به تیم کمک کند. این تصمیمی است که 
کادرفنی می گیرد ولی مشکلی نیست و ما در بین خودمان حل 
می کنیم. موضوع همین بود و مشکلی نیست. در نهایت خودمان 

تصمیم می گیریم چه برخوردی با او داشته باشیم.«
 برد استقلال

تیم های فوتبال استقلال و شهرخودرو در ورزشگاه آزادی 
رودرروی هم قرار گرفتند. شاگردان فرهاد مجیدی به مرور توپ 
و میدان را در اختیار گرفتند. در چند صحنه آبی پوشان اعتقاد 
به پنالتی داشتند ولی داور اعتقادی به این موضوع نداشت. 
استقلالی ها موقعیت تک به تک داشتند که گل نشد، داور 3 
دقیقه وقت اضافه در نظر گرفت که در نهایت نیمه اول بک نتیجه 
صفر بر صفر به پایان رسید. استقلالی ها از اول نیمه دوم  شروع 
به موقعیت سازی کردند، شهرخودرو هم چشم به ضدحمله 
داشت.  دقیقه ۴6 بازیکن استقلال با بهزادی در موقعیت تک 
به تک قرار گرفت که این دروازه بان شهرخودرو با یک خروج به 
موقع اجازه گلزنی به استقلالی ها نداد. دقیقه ۵3 وریا غفوری 
در محوطه جریمه شهرخودرو موقعیت خوبی داشت، اما تعلل 
زیادی کرد و باعث شد این موقعیت از دست برود. دقیقه 6۴ 
ضربه سر بازیکن استقلال بهزادی به خوبی دفع کرد. دقیقه 
81 با ضربه سر بازیکن استقلال توپ در دستان دروازه بان 
شهرخودرو قرارگرفت. دقیقه 8۲ آرمان رمضانی در محوطه 
جریمه شهرخودرو چرخشی داشت و شوتی به سمت دروازه 
بهزادی زد که توپ به تیر دروازه برخورد کرد. دقیقه 89  ضربه 
برگردان بازیکن استقلال به تیرک دروازه شهرخودرو برخورد 
کرد که آرمان رمضانی توپ برگشتی را وارد دروازه بهزادی کرد. 
این دیدار در نهایت با برتری یک بر صفر استقلال به پایان رسید 
تا اختلاف تیم های استقلال و پرسپولیس در صدرجدول بازهم 
به عدد 6 برسد و شاگردان فرهاد مجیدی مسیر هموارتری برای 

رسیدن به قهرمانی داشته باشند. 
 سایر دیدارها

در دیگر دیدارهای این هفته تراکتور با نتیجه 3 بر ۲ هوادار 
را شکست داد. فجر و نفت مسجدسلیمان به تساوی بدون گل 
رضایت دادند. نساجی با ۲ گل از مس شکست خورد. گل گهر با 
همین نتیجه آلومینیوم را از پیش رو برداشت. فولاد هم با نتیجه 

یک بر صفر صنعت نفت را شکست داد.

»مرجان سلحشوری«، نماینده پومسه 
زنان ایران در مسابقات قهرمانی جهان در 
کره جنوبی، صاحب نشان نقره جهان شد. 

وی در این خصوص صحبت کرد. 
 انتظار کسب مـــدال نقره در این 

رقابت ها را داشتید؟
در این مسابقــــات به کسب طلا فکر 
می کردم؛ تمام تمرکز خود را روی قهرمانی 
گذاشته بودم و نمی خواستم رتبه ای به جز 
اولی به دست بیاورم. ما رقابت های پرفشاری 
را تجربه کردیم. مسابقات جهانی پومسه، 
هرساله به صورت تک حذفی برگزار می شود و 
بازیکنان انفرادی از دور اول شرایط تک حذفی 
را تجربه می کنند. این موضوع، موجب 
می شود که دورهای زیادی از سوی بازیکنان 
تجربه شود و تا مرحله فینال فشار حداکثری 
احساس می شود. البته باید بگویم در رده 
سنی که بنده شرکت کردم، رقابت های 
انفرادی تک حذفی است؛ به همین خاطر 

شرایط متفاوتی را خواهیم داشت. 
 شکست برابر نماینده دانمارک شما 

را از کسب طلا دور کرد!
فــرم فینال من ۲ فرم سخت و تعادلی بود 
که تمرکز زیادی لازم داشت و آمادگی بدنی 
زیادی را می طلبید. با توجه به شرایطی که 
داشتم، برای کسب مدال نقره رضایت دارم 
و خدا را شاکرم. قبل تر رقیبان آسیایی در 
مسابقات جهانی حرف های زیادی برای گفتن 
داشتند؛ اما در حال حاضر دیگر کشورها نیز 
صاحب عنوان می شوند و کاملا مشخص است 

که برای کسب مدال تلاش زیادی دارند. 

گفـــتوگـــو

جایگاه نخست تکواندو ایران  
در المپیک برزیل 

تکواندو  پایان رقابت های  در  ایسنا: 
ناشنوایان در بازی های المپیک برزیل، 
تیم ایران با کسب ۴ مدال طلا، ۲ نقره و ۴ 
برنز اول شد. تیم تکواندو ایران در مجموع 
امتیازات تیمی با کسب 1۰ مدال )۴ مدال 
طلا، ۲ نقره و ۴ برنز( در جایگاه نخست قرار 
گرفت، تیم کره با ۴ مدال طلا، ۲ نقره و ۲ برنز 
و در مجموع تیمی با 8 مدال در جایگاه دوم 
قرار گرفت و تیم ترکیه با یک مدال طلا، ۵ 
نقره و ۵ برنز در جایگاه سوم بیست وچهارمین 
دوره بازی های المپیک ناشنوایان قرار گرفت. 

 اول بحث های ملی و کارهای 
اصلی بعد ساخت تندیس!

 تسنیم: علیرضا حیدری دارنده مدال 
برنز المپیک ۲۰۰۴ آتن درخصوص اینکه 
چه کسانی برای ریاست کمیته ملی المپیک 
صلاحیت دارند، گفت: به نظرم انتخابات باید 
سالم باشد تا فردی آنجا بنشیند که بتواند 
کار کند. بزرگ ترین موضوع انتخابات کمیته 
ملی المپیک هم در حال حاضر از نظر من این 
است که باید در فاصله کوتاهی با انتخابات 
ریاست جمهوری انجام شود و اینطور نباشد 
که در سال دوم تغییر دولت، تازه ریاست 
کمیته بخواهد تغییر کند. حیدری که قبلا 
دعوت کمیته ملی المپیک را برای رونمایی 
از سردیسش نپذیرفته بود، در این خصوص 
عنوان کرد: من خیلی کاری آنجا ندارم. موضوع 
این بود که بحث کشتی پهلوانی را داشتیم 
که موضوع ملی بود ولی صالحی امیری و 
وزیرورزش در آن مقطع به این موضوع 
رسیدگی نکردند. من احساس می کنم به 
خیلی از موضوعات متاسفانه دیدملی وجود 
ندارد و به جای آن موضوعات خیلی پیش پا 
افتاده مدنظر قرار می گیرد. بحث های مربوط 
به ساخت تندیس و سردیس قهرمانان کار 
خوبی است ولی بعد از آنکه بحث های ملی و 
کارهای اصلی انجام شد، تندیس و سردیس 

می تواند گل وبلبل این کار باشد. 

خارجازمستطیلسبز

مرجان سلحشوری: 
 از کسب 

 مدال نقره 
رضایت دارم

خــــبر
مالدینی: 

 قهرمانی ما هنوز 
قطعی نشده است 

پائولو مالدینی اظهارکرد که فشار روی 
میلان برای قهرمانی است ولی این تیم می تواند 
فشار موجود را مدیریت کند. میلان در هفته 
36 سری آ، مهمان هلاس ورونا بود و در پایان با 
نتیجه 3 بر یک به پیروزی رسید. ساندرو تونالی 
۲ بار و الساندرو فلورنزی یکبار برای آث میلان 
گلزنی کردند. تک گل هلاس ورونا را هم داویده 
فارائونی به ثمر رساند. آث میلان با این پیروزی 
8۰ امتیازی شد و به صدرجدول بازگشت. 
پائولو مالدینی، بعداز این پیروزی گفت: با 
هیجان زیادی که در اطراف ما وجود دارد، 
اکنون مهم این است که سعی کنیم احساس 
آرامش کنیم و 3 امتیازهای بازی های خودمان 
را به دست بیاوریم. بازی های کمی به پایان باقی 
مانده است ولی هنوز چیزی قطعی نیست و تا 
آخرین بازی با تمام توان به میدان خواهیم رفت 
تا برنده شویم. بازیکنان میلان هر کاری که از 
آنها خواسته شد انجام دادند. قهرمانی ما هنوز 

قطعی نشده است. 

توقف شاگردان »گل محمدی«؛ برد یاران »مجیدی«

پرسپولیس زمینه ساز قهرمانی »استقلال« شد!

      تمجید
پس از رسانه های پرتغالی نوبت به سایت گل ترکیه 
رسید تا از بازیکن کشورمان تمجید کند. سایت گل 
تیتر زد: »مهدی طارمی، بازیکنی که از ریزه اسپور 
فرار کرد، در پورتو با بیش از 20 گل زده قهرمان 

پرتغال شد«.

             مربی ایرانی 
مربی بانوی ایرانی هدایت تیم ملی فوتسال بانوان عراق 
را برعهده گرفت. فدراسیون فوتبال عراق اعلام کرد با 
شهناز یاری مربی ایرانی برای هدایت تیم ملی فوتسال 
بانوان این کشور در مسابقات قهرمانی غرب آسیا قرارداد 

امضا کرده است.

                     عکس یادگاری
روزگذشته هواداران پرسپولیس که باتوجه به حضور 
نیروهای انتظامی و حراست هتل امکان ورود به محل 
اقامت سرخ پوشان را پیدا نکردند، منتظر خروج اعضای 
تیم از هتل بودند.در لحظه خروج باوجود حضور ماموران، 

هواداران  اقدام به گرفتن عکس یادگاری کردند.

ت
شــ

سنو
عک

 نشریه »بیلد« آلمان در گزارشی اعلام کرد که باشگاه 
بارسلونا همچنان به دنبال جذب رابرت لواندوفسکی مهاجم 
بایرن مونیخ است. قرارداد ستاره لهستانی با باوارایی ها در 
سال ۲۰۲3 به پایان می رسد. در مقابل بارسلونا برای تقویت 
خط حمله اش به دنبال جذب یک مهاجم تراز اولی مثل 
لواندوفسکی است. بارسلونا آماده است تا مذاکرات را بایرن 
آغاز کند. از طرف دیگر لواندوفسکی هم دوست 
دارد تجربه جدیدی داشته باشد به همین 
خاطر قصد ترک بایرن را دارد. ژاوی سرمربی 
بارسلونا چراغ سبز را برای جذب لواندوفسکی 
روشن کرده به همین خاطر یوردی.کرایف 
مدیر باشگاه بارسلونا با مدیران باشگاه بایرن 
در این زمینه وارد مذاکره شده است. مدیران 
بارسلونا مطمئن هستند لواندوفسکی در 
تابستان پیش رو پیشنهاد تمدید قرارداد 
با بایرن را رد می کند و حاضر نیست در 
بایرن بماند. به همین خاطر بارسلونا آماده 
است تا با پرداخت ۴۰ میلیون یورو مهاجم 
لهستانی را به خدمت بگیرد. لواندوفسکی 
در سال گذشته به عنوان بهترین بازیکن 

جهان انتخاب شد. 

بیــنالمــلل


